
Geachte inwoners, raad, wethouders en burgemeester, 
 
In het definitieve concept samenwerkingsovereenkomst aankoop Crailo ( sinds gisteren op de site 
van GM)  heeft wethouder Boland als portefeuillehouder het laten gebeuren ( of wist u ervan?) dat 
gemeente Hilversum altijd nodig is als er per 1-1-2018 een meerderheid gevormd moet worden 
onder de aandeelhouders van de Crailo B.V. Er is namelijk een meerderheid van 65% nodig om een 
besluit te nemen in de Crailo BV.  
Maar nu komt het Hilversum heeft wederom 55, GM 35 en Laren 10%. 
De combinatie Laren en GM kan dus maximaal 45% halen, Hilversum en Laren 65% (!) en Hilversum 
en GM 90%. 
Het is in theorie en praktijk dus mogelijk dat de combinatie Hilversum en Laren met 65% alle 
besluitvorming naar zicht toetrekt ook als het over het Bussumse deel van Crailo gaat. 
 
Ik kan me werkelijk niet voorstellen dat behalve de heer Boland als penhouder namens de 3 
gemeenten en portefeuillehouder namens GooiseMeren van dit dossier, ook maar één raadslid de 
belangen van GooiseMeren en haar inwoners zo slecht wil laten vertegenwoordigen in de Crailo B.V. 
Ik vraag me zelfs af of het juridisch/ staatkundig wel mogelijk is richting de inwoners uit 
GooiseMeren, dat een gemeenteraad en college zich zo buitenspel laat zetten m.b.t. de belangen 
binnen haar eigen gemeente grenzen? 
 
Het ambitiedocument kent voor de omwonenden van Crailo ook genoeg punten om zich zorgen over 
te maken maar zijn op dit moment van secundair belang als in theorie en praktijk Hilversum en Laren 
de dienst uit kunnen maken op het Bussumse deel van Crailo. 
 
Geachte raad hoe lang gaat u met de wetenschap van "de 65% meerderheidsregeling" regeling in de 
Crailo B.V. nog door met het serieus nemen van dit dossier m.b.t. de ontwikkeling van ons deel van 
Crailo?  
 
Ik hoor graag uw mening want wie zwijgt stemt toe? 
 

 


